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Op 18 dezer heeft wederom o.l.v. prof. hutten 
een gesprek plaats gevonden over de 33G-aspecten van de 
V*IR, waaraan dit keer ook werd &eelgenoaen door vertegen
woordigers van de ministeries van Financiën, van Sociale 
Zaken en van Algemene Zaken, het overleg concentreerde 
«ich op de punten die reeds vrijdag jl. in het bilaterale 
gesprek tussen S2 en BZ aan de orde waren geweest, het ver
slag van het gesprek is bijgevoegd* 

;i.b.t. de algemene regionale toeslag zij opge
merkt dat 3Z op ambtelijk nikeau, ondanks de conclusies van 
Uw gesprek »et linister Lubbers, de beswaren tegen opneming 
van deze toeslag in de wet en invoering op termijn blijft 
handhaven. Deze bezwaren zijn inderdaad zeer zwaarwegend* 
Irakers, het lijkt waarschijnlijk dat in het Parlement grote 
bezwaren rijzen tegen opneming van een instrument in de wet. 
waarvan de gebruikmaking uiterst onzeker is. Jovendien zal 
ae 3urope»i PflJMlÉiit BtüttMT tVBStigt aren sailTsltaiiail HB 
de gehele ontwerp-wet ook aan de overige lid-staten voorleg
gen. Mat daarvan het resultaat zal zijn kan uiteraard niet 
»et zekerheid worden gezegd* doch de kans bestaat dat het nu 
bestaande instrument van de regionaal gedifferentieerde ver*-
vroegde afschrijving in gevaar kent. terwijl het als aker 
iicet worden geacht dat de algemene regionale toeslag geen 
genade zal vinden. Kort cm. we dreiger onze oude schoenen 
kwijt te raken zonder dat we de nieuwe mogen dragen. 

Mat betreft de ruimtelijke ordeningstoeslag en 
de toeslag voor de grote projecten bleken Financi&n. Sociale 
2aken en Algemene Zaken met de conclusies van het overleg 
tussen &Z en akkoord te Vunnen gaan, zij riet dat de be
treffende ambtenaren niet voor hun respectieve bewindslieden 
konden spreken. %at betreft de ruimtelijke ordeningst oeslag 
zij nog opgemerkt dat opneming in de wet en uitvoering op ter
mijn per tftvB inderdaad de beste oplossing lijkt, doch omtrent 
de draagwijdte van de toeslag moet men zich niet te veel voor
stellen, vermoedelijk zal de Commissie niet verder willen gaar 
dan toekenning van deze toeslag in de lössgebieden en de toe
slag toerekenen tot het steunplafond van 20? . Jaarmede heeft 
deze toeslag zijn effectiviteit als instrument voor een ruim
telijke ordeningsbeleid grotendeels verloren. 

Voorts zend ik U bijgaand het advies van de üaad 
van btate waarin op blz. 6 e.v. uitgebreid wordt ingegaan op 
de ESG-aspecten van de ÉX&* ï)e iiaad plaatst een aantal kri
tische kanttekeningen bij de conformiteit van de ftlJB «et 
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C O P I E - M E M O R A N D U M 
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Aan: 

Onderwerp: 

het 33ö-verdragf hetgeen eens te meer duidelijk maakt hoezeer wij ons met de huidige opzet van de fX$&p glad ijs be
vinden i Wat betreft de procedure zij opgemerkt dat de Minis
terraad zich vrijdag 21 januari met de onderhavige proble
matiek zal bezig houden, teneinde tot een standpunt te 
komen omtrent mogelijke wijzigingen in het wetsontwerp in 
het licht van de indicaties die wij van de Commissie-diensten 
hebben gekregen. Daarna zou Minister Lubbers, al dan niet ver
gezeld van andere bewindslieden met de Commissie gaan praten 
teneinde de haalbaarheid van het (gewijzigd) wetsontwerp na 
te gaan. 

Op donderdag 20 januari zullen de direc$ betrokken 
bewindslieden nog een voorbereidend gesprek hebben voor de 
Ministerraad van vrijdag. 

Van 
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